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Ord i narie föreni ngsstä m ma 2OL7 för verksam hetså ret 20 16.

§ f Ordförande Jenny Einebrant hälsade välkommen till årsstämman.

§ 2 Dagordningen fastställdes.

\.- § S Rickard Einebrant valdes till mötesordförande och Christer Toft till sekreterare.

§ + Mötet väljer Marianne Ring och lr6ne Ahlnäs-Toft tilljusteringsmän och vid behov
rösträknare.

§ S Mötet fastställde att kallelse skett i behörig ordning.

§ 6 Verksamhetsberättelsen lästes upp och fastställdes.

§ 7 Den ekonomiska berättelsen och bokslutet framlades av kassören Mats Engman.
Föreningen har under året fått in i intäkter pä 692,923 kronor och utgifterna i form
av inköp/kostnader blev 5O2,723 kronor. Resultatet stannar då på 190,200 kronor.

Föregående års årsmöte framförde då önskemål att man också skulle särredovisa
väglyset. lntäkterna för detta blev genom väglyseavgift och kommunala bidrag
L15,826 kronor och utgifterna blev genom reparationer /underhåll och el-
förbrukningt15,354 kronor. Resultatet stannade därmed pä qlZ kronor. lntäkterna
och kostnaderna ingår i ovanstående resultat-

Årsmötet godkände den ekonomiska berättelsen.

§ 8 Revisor Stefan Fax redogjorde för revisionsberättelsen och rekommenderade
årsmötet att bevilja styrelsen ansvarsfrihet.

§ 9 Årsmötet beslutade att bevilja styrelsen ansvarsfrihet



§ 10 Till ordförande på 1år valdes:
Jenny Einebrant

§ 11 Till ledamöter valdes:
Gith Andersson 2 är
Helen Kardin Andersson 2 är
Christer Toft 2 år

§ 12 Tillsuppleanter valdes:
Leif Landin L är
MikaelOlofsson 1. år

§ 13 Till revisor valdes:
Stefan Fax 1 år
Vakant

§ f+ Till revisorssuppleant valdes:
AnneliÅman L år

§ 15 Tillvalberedning valdes:
lr6ne Ahlnäs-Toft 1 år sammankallande
Mats Engman

§ 15 Årsmötet beslöt att medlemsavgiften för kommande verksamhetsår ska vara
oförändrad 100 kronor.

§ 17 Följande motioner hade inkommit till årsmötet.
t. Motion angående stora anslagstavlan och byinformationstavlorna från

Karin Rickardsson.

Motionen tar upp problemet på att tavlorna inte blir rensade. Meddelanden och

informationer är inaktuella men sitter fortfarande kvar. Detta är inte bra.
Mötet beslöt att styrelsen får till uppgift att utforma riktlinjer hur detta skall

åtgärdas.
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2. Motion angående förändrade inträdesavgifter från Eva Toresson.

Motionen handlar om att ha mer differentierade inträdesavgifter.
Mötet beslöt att låta styrelsen titta över förslaget och ev. prova L år för att
dä refter utvärdera resultatet.

Övriga frågor:
Karin Rickardsson berättade om fördelarna att använda sig av Hembygdas
erbjudanden t.ex. prenumerera på tidningar och tidskrifter m.m.
Karin berättade också om att Mus-Olles har c:a 800 föremål på Havremagasinet i

Östersund och att alla Mus-Olles föremål är digitaliserade i ett system som heter
"Sofia".

Ordföranden tackade för uppmärksamheten och avslutade mötet.

Marianne Ring Justerare I r6ne Ah ln äs-Toft Justerare
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